
 
Referat - skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 

27.08. 2020 kl. 17.30 – 19.30 
- Sted: Bygning1, personalerummet 
- Deltagere: Thomas, Kitty, Dan, Stine, Ahmed, Christine, Signe, Maher, Rikke GF, FK, KG, AHN, KALA, Ardiana,  

Afbud:  Lene, Johnny, Malik 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces 
hvordan?) 

Tid Beslutning – hvem gør hvad? 

Formalia  
 
 

Følge op på og godkende 
referat 
 

 
 
 
 

5 min. Der er intet referat fra juni-hyggemødet. 
 
 

Formanden har ordet Orientering fra formanden  10 min. Velkommen tilbage til nyt skoleår og særligt velkommen til de 
tre nye medlemmer. Forældregruppen har på formødet 
besluttet at ansøge fond om midler til at videreudvikle på 
arbejdet i skolebestyrelsen. 
Kitty har gjort sig nogle tanker om, hvordan arbejdet i SB er 
forløbet i de to år der er gået siden de fleste af medlemmerne er 
blevet valgt.  Kitty ønsker at sætte udvikling på dagsordenen og 
sikre at SB-møderne består mest mulig af 
drøftelse/udviklingsarbejde og mindst mulig af orientering. 
 

Nyt fra Lokaludvalget Orientering – rykkes frem efter 
ønske fra Dan 

Dan 10 min.  
Det er lykkes lokalrådet at sikre bevarelsen af Cafe Fuglereden. 
Det har været hårdt arbejde og en stor succes. 
Lokaludvalget er desuden inde over drøftelsen af: 
-  hvordan pladsen ved Føtex skal indrettes. Der er to forslag 

på bordet. 
- Planer om hotel- og ungdomsboligbyggeri på vej på 

Drejervej. 



- planer om opførelsen af cykelsti v. Nørrebro Station – under 
broen. 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 

Elevrådsrepræsentanter
ne orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

10 min.  
Der har endnu ikke været elevrådsmøde. Der vælges nyt elevråd 
i uge 37. Planen er at næstformanden skal findes på 8. årgang og 
efterfølgende kunne træde ind i formandsposten senere på 
skoleåret. 
 
Kitty spørger om man kan inviteres med til elevrådsmødet. Det 
aftales at AHN sender dato og Kitty lover at fortælle lidt om 
skolebestyrelsens arbejde. 
 
Ardiana fortæller kort om 9. årg. lejrskole til Grenaa. Det har 
været en rigtig god tur og alle syntes det var spændende at 
komme uden for København. Jyderne var faktisk ret søde.  
 
Ardiana fortæller at der stadig er en stor gruppe elever, der er 
utilfredse med ikke at få lov til at bruge mobiler i skoletiden. De 
begrunder det med at de så ikke kan bruge mobilepay i det store 
frikvarter. Kitty foreslår at alle elever anskaffer sig et 
hævekort/dankort. 
 
 

Budgetmodel for 
almenskoler 
 

Høringssvar – jf. bilag  20 min. KG orienterer. 
KBH har udarbejdet ny budgetmodel for almenskolerne. Det har 
været målsætningen at modellen skulle være: 
 
- Transparent 
- Bæredygtig  
- Insitament til at sikre høj klassekvotient 

 
Den tidligere model var med udgangspunkt i elevtal – hvor 
denne model grundlæggende fordeler ud fra antal klasser og 



basistildeling ift. administration + derefter tilføjer ekstra midler 
ift. klasser med et højt elevantal. 
 
Grøndalsvængets Skole ender i den nye model med at blive 
tildelt en merressource på omkr. 100.000, - 
Andre skoler står over for en mindre ressource på op til 2 mio. 
 
Kitty tager kontakt til SB-formanden på de andre NB-skoler og 
spørger om der er ønske om at gå sammen om et høringssvar. 
 
 
 

Forældremøder efterår 
2020  

Orientering – bilag skolens 
retningslinjer for afholdelse af 
forældremøder i efteråret 2020 

Orientering v. ledelse 5 min.  
KG orienterer om de overordnede rammer for Corona-perioden 
Det overordnede mål er at skolen har så få ”gæster” på skolen.  
Dette ligger også til baggrund for beslutningen om retningslinjer 
for forældremøder. 
 
Et par SB-medlemmer fortæller at budskabet om ”kun en enkelt 
deltager fra hver familie” ikke er kommet videre fra lærerne. 
KG følger op. 
 

Høstfest 2021 Udarbejde ny tidsplan for 
planlægning af Høstfest 21 

 10 min.  
Da planen med at involvere kontaktforældrene i planlægningen 
af høstfesten for 2020 gik i vasken grundet Corona, giver det god 
mening at vi ift. høstfest 2021 kommer i gang med 
planlægningen/involveringen i god tid. 
Lene og Christine melder sig igen til udvalget. Dan vil muligvis 
også gerne fortsætte– (skal måske lige spørges?) KG 
Udvalget finder dato for møde i slutningen af april. 
 
Rikke foreslår at det næste SB-nyhedsbrev indeholder info om 
tankerne for høstfesten 2021. 
 
 



Evaluering af Corona-
skolen 

Drøftelse – Hvad ønsker SB, at 
der fastholdes eller arbejdes 
videre med 

 30 min.  
Der spørges ind til om GVS som skole kan lave strammere 
retningslinjer end dem Sundhedsstyrelsen foreskriver ift. om 
børnene kan sendes i skole hvis et medlem af familien har 
symptomer og venter på testresultat. 
KG: på dette område skal vi følge Sundhedsstyrelsen og har ikke 
retten til at begrænse skoleadgangen.  
På andre områder har vi muligheden for at lave strengere 
retningstiltag fx ifm forskudte mødetider, frikvarterszoner etc. 
 
Det foreslås at forældrene har muligheden for at henstille til 
andre forældre, at de holder deres børn hjemme, når 
familiemedlemmer har symptomer. 
 
Rikke spørger ind til hvordan Ardiana oplever at eleverne har 
evalueret Corona-livet. 
- Oplevelse af at det ikke var motiverende med 

hjemmeundervisning 
- Gode vaner ift. håndvask og hygiejne 
- Det virker godt at mødes med læreren uden for om 

morgenen 
 
I forældregruppen er det utrygt/et savn ikke at kunne følges ind 
på skolen med sit indskolingsbarn og tale lidt med læreren inden 
undervisningen starter. Der er 1. kl. forældre, der kun har set de 
nye lærere på 15 meters afstand. 
KG: vi bliver nødt til at holde fast i at der så vidt det kan lade sig 
gøre ikke skal komme ”gæster” ind på skolens område. Der er 
potentielt for stor smitterisiko. 0. og 1. kl. forældre kan dog 
undtagelsesvist gå med ind på udeområdet – dog vigtigt at det 
kun er undtagelsesvist.  
 
AHN: generelt er der også fra alle sider en oplevelse af at de 
kortere skoledage havde en super god effekt på motivationen og 
energien hos eleverne i alle aldre. 



 
 
 
Der skal evalueres i både elevgruppe og medarbejdergruppe 
inden for den nærmeste tid. 
 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 
 
 

15 min. Forældrene: 
Der er mange nye ansatte i KKFOen – det foresås at der kommer 
fotos af alle. Karin kan fortælle at det er fotosession allerede i 
morgen. Footoboardet bliver hængt op i vinduet i KKFO-
åbningstiden. 
 
Medarbejderne: 
Der er generelt en god stemning på personalerummet og en 
glæde over at kunne genoptage hele fagrækken.  
GVS er hen over sommerferien blevet brugt som location for 
optagleser af niende sæson af DR Ultras ”klassen”.  
 
KKFOen: Der er ansat tre nye medarbejdere (barsler) til 
skolepædagoggruppen + en håndfuld nye vikarer, som 
arbejdede her i Corona-maj-perioden. 
På KKFOer der bevidsthed om at forældrene også her oplever at 
de ikke har ret meget føling med, hvad deres børn laver i deres 
KKFO-tid. Der arbejdes med at udvide den skriftlige 
kommunikation. Der er ligeledes udviklingsarbejde i gang ift. at 
åbne op for flere aktiviteter og noget Frit-mad. Dog vil alt ske 
med 100 % fokus på smitterisiko. 
 
Lederne: 
Ny naturfags- og matematiklærer er ansat til indskolingen efter 
sommerferien. Før sommerferien ansatte vi to lærere i 
udskolingen og en i indskolingen. 



  

Efter ferien har medarbejderne deltaget i beslutningerne om 
hvordan vi som skole skulle rammesætte skoledagen for 
eleverne. 
 

Eventuelt og næste 
møde. 

Næste møde 22.09.2020 
 

 5 min. 
 
 

Rikke foreslår at SB drøfter hvordan skolen kan understøtte en 
positiv udvikling i Klub Borup – skal vi invitere dem over til SB-
møde? 
 
Næste møde: 
Nyhedsbrev – udvælg punkter 
Planlægning af kontaktforældremøde i efteråret 
 
HUSK at der d. 25.11. er fællesmøde for SBere på Lundehus 
Skolen.  
 
 
 


